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Abstract (en)
[origin: US2016176203A1] An assembly (15) for pretreating at least one object (5) intended to be printed with at least one ink, the assembly
including a frame (34), and at least one pretreatment unit (36) suitable for applying, on a surface (7) of the object, at least one ink adhesion
promoter, and obtaining a coated surface (7). The assembly comprises a wiping unit (38) suitable for wiping the coated surface (7) in order to obtain
an at least partially wiped surface, the object being in a wiping position in which it is situated across from the wiping unit.

Abstract (fr)
Ensemble (15) de prétraitement d'au moins un objet (5) destiné à être imprimé par au moins une encre, l'ensemble comportant : - un bâti (34), et -
au moins un poste de prétraitement (36) adapté pour appliquer sur une surface (7) de l'objet au moins un promoteur d'adhérence de l'encre, et pour
obtenir une surface (7) enduite. L'ensemble comprend un poste d'essuyage (38) adapté pour essuyer la surface (7) enduite pour obtenir une surface
essuyée au moins en partie, l'objet étant dans une position d'e ssuyage dans laquelle il se situe en vis-à-vis du poste d'essuyage.
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